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Op 6 april heeft u het college een aantal vragen gestuurd omtrent de vestiging van noodopvang op de 
bladergroenlocatie in Paterswolde. Hieronder vindt u per vraag het antwoord. 
  
  Waarom waren raadsleden aanvankelijk van deelname uitgesloten?
  
Antwoord: dat waren ze niet. Wel is een raadslid dat zich (niet als toehoorder) had aangemeld gevraagd 
of hij (ook) tot de omwonenden behoorde. Dat bleek niet het geval te zijn.  
  
  Hebben wij goed verstaan dat de portefeuillehouder al op vrijdag 26 maart wist dat het COA maximaal 
148 personen wil opvangen? Zo ja, waarom is dit niet gemeld in de raadsvergadering van 30 maart?
  
Antwoord: omdat dit nog niet zeker was en het COA het maximum van 200 personen in de 
bestuursovereenkomst wilde handhaven. 
  
  Wanneer gaat de gebruiksperiode van eerst maximaal twee jaar precies “lopen”. Is dat op het moment 
dat het COA het gebouw onder zich krijgt of is dat pas als er daadwerkelijk vluchtelingen worden 
gehuisvest. 


Antwoord: met inachtneming van het raadsbesluit en de geldende opzegtermijn t.a.v. de anti-kraak is de 
verwachting dat we het gebouw in juni kunnen overdragen aan het COA. De looptijd van de 
overeenkomst is tot juni 2024 en die staat vast, tenzij er door ons als gemeente in de besluitvorming over 
de bestuursovereenkomst vertragingen ontstaan. 
  
  Hoe hoog is de geldelijke vergoeding die de gemeente ontvangt voor de huisvesting van 
vluchtelingen?
  
Antwoord: voor het gebouw en terrein: deze geven we in bruikleen (in plaatst van huur). De eigenaar mag 
in deze contractvorm alleen de werkelijke eigenaarskosten doorbelasten, denk aan OZB, 
waterschapsbelasting en verzekering. Kort gezegd we hebben geen kosten meer aan het gebouw en 
geen eigenaarsverplichtingen zoals groot onderhoud, duurzaamheidsinvesteringen, enz.  
  
  Wat wordt de gemeente geacht daarvoor te doen? 
  
Antwoord: de gemeente wordt geacht een locatie voor noodopvang beschikbaar te stellen. 
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  Wanneer en door wie is besloten dat een resterende extra inkomst besteed wordt aan de opvang van 
vluchtelingen. 
  
Antwoord: dat is niet besloten. 
  
  Is Ol Eel op 1 september dit jaar met zekerheid elders gehuisvest?
  
Antwoord: dit leidt niet tot problemen voor het Asielzoekers centrum of Ol Eel want het gebouw waar Ol 
Eel nu in zit maakt (nog) geen deel uit van de overeenkomst. Op 1 september loopt de overeenkomst af 
met Ol Eel, wij hebben geen signalen ontvangen dat het niet gaat lukken op tijd te verhuizen en De 
Notenkraker staat al geruime tijd tot hun beschikking. 
  
  Wat is er bepaald over het muurkunstwerk van Anno Smith dat in de centrale entree van het 
schoolgebouw is geplaatst?
  
Antwoord: het kunstwerk is in beschadigde staat aan de gemeente samen met het gebouw overdragen 
toen het gebouw door RENN 4 opgeleverd werd. Het kunstwerk is een aard en nagelvast onderdeel van 
het gebouw, daarom zal zolang geen initiatieven (inclusief bijbehorend budget) voor herbestemming van 
het kunstwerk beschikbaar zijn het kunstwerk samen met de sloop van het gebouw gesloopt worden. 
  
  Is onderzocht of er in Tynaarlo een tijdelijk azc gebouwd kan worden op een nog vrij liggende kavel die 
t.z.t. gebruikt zal worden voor permanente bebouwing. De gemeente kan dan eventueel de kosten van 
bouwrijp maken voor haar rekening nemen. Dat is eerder vertoond. 
Wij vragen dit, omdat de omwonenden nog niet echt enthousiast zijn voor een in hun ogen (te) beperkte 
ruimte voor de opvang van 148 mensen. Ook lijkt het er op dat het COA een ferme investering moet doen 
om het gebouw en de omliggende terreinen geschikt te maken. Het zal businesscase gewijs allemaal 
kloppen, maar de vraag komt op of het het allemaal waard is gezien de korte contract tijd. We begrijpen 
ook dat Tynaarlo een taak heeft in het opvangen van vluchtelingen, maar daar inclusief het beoogde azc 
in Paterswolde nog maar voor ongeveer de helft aan voldoet. Dat betekent dat er eigenlijk nog eens 250 
personen opgevangen zouden moeten worden. 
  
Antwoord: we hebben bekeken of we op korte termijn kunnen voldoen aan de noodopvang van 
asielzoekers, de bestaande bebouwing ligt hier het meest voor de hand. De suggestie die u doet is niet 
onderzocht. 
  
Ervan uitgaande uw vragen zo voldoende beantwoord te hebben. 
  
   
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 
 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 
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VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN COLLEGE(LEDEN)   

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad)  

  

Schriftelijke vragen ingediend door raadslid/fractie: Koos Dijkstra/PvdA  

Datum: 6 april 2021  

Onderwerp: bijeenkomst met inwoners Paterswolde 

  

 Aan: het college van burgemeester en wethouders, in afschrift aan de gemeenteraad  

  

Geacht college,  

Naar aanleiding van de bijeenkomst met omwonenden van het in Paterswolde voorziene AZC op de 

locatie Bladergroenschool hebben wij nog enkele vragen. 

We rekenen er op dat we uw beantwoording mee kunnen wegen bij de besluitvorming. 

 Waarom waren raadsleden aanvankelijk van deelname uitgesloten? 

 Hebben wij goed verstaan dat de portefeuillehouder al op vrijdag 26 maart wist dat het COA 

maximaal 148 personen wil opvangen? Zo ja, waarom is dit niet gemeld in de 

raadsvergadering van 30 maart? 

 Wanneer gaat de gebruiksperiode van eerst maximaal twee jaar precies “lopen”. Is dat op 

het moment dat het COA het gebouw onder zich krijgt of is dat pas als er daadwerkelijk 

vluchtelingen worden gehuisvest.  

 Hoe hoog is de geldelijke vergoeding die de gemeente ontvangt voor de huisvesting van 

vluchtelingen? 

 Wat wordt de gemeente geacht daarvoor te doen?  

 Wanneer en door wie is besloten dat een resterende extra inkomst besteed wordt aan de 

opvang van vluchtelingen 

 Is Ol Eel op 1 september dit jaar met zekerheid elders gehuisvest? 

 Wat is er bepaald over het muurkunstwerk van Anno Smith dat in de centrale entree van het 

schoolgebouw is geplaatst? 

 Is onderzocht of er in Tynaarlo een tijdelijk azc gebouwd kan worden op een nog vrij liggende 

kavel die t.z.t. gebruikt zal worden voor permanente bebouwing. De gemeente kan dan 

eventueel de kosten van bouwrijp maken voor haar rekening nemen. Dat is eerder vertoond.  

Wij vragen dit, omdat de omwonenden nog niet echt enthousiast zijn voor een in hun ogen 

(te) beperkte ruimte voor de opvang van 148 mensen. Ook lijkt het er op dat het COA een 

ferme investering moet doen om het gebouw en de omliggende terreinen geschikt te maken. 

Het zal businesscase gewijs allemaal kloppen, maar de vraag komt op of het het allemaal 

waard is gezien de korte contract tijd. We begrijpen ook dat Tynaarlo een taak heeft in het 

opvangen van vluchtelingen, maar daar inclusief het beoogde azc in Paterswolde nog maar 

voor ongeveer de helft aan voldoet. Dat betekent dat er eigenlijk nog eens 250 personen 

opgevangen zouden moeten worden. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van de PvdA, 

Koos Dijkstra. 
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